
invitatZIUA: Buna ziua! Astept intrebarile dumneavoastra!  

marius: bună ziua, dle cornescu, știu că aceasta este tema interviului, voiam să vă întreb 
dacă se face sau se va face ceva cu frumosul nostru cazino 

invitatZIUA: Bineinteles ca se va face. Lucrarile sunt in curs de aranjare, in sensul ca au existat 

mai multe proiecte, dintre care s-au ales cinci, in urma unei licitatii. Doar cinci proiecte au 

corespuns caietului de sarcini. La ora asta trebuia sa se decida castigatorul, dar s-a amanat cu 

doua saptamani desemnarea sa. Dupa aceasta desemnare se va trece la proiect, care poate dura 

intre 3 si 6 luni, iar executia poate dura intre 2 si 2,5 ani. In total, cred ca in 3 ani Cazinoul va fi 

gata pentru a fi vizitat. Deci, in 2018. 

maria: Am văzut ultimele poze cu Cazinoul, este într-o stare deplorabilă, pereții plini cu 

mucegai, deplorabil. Se mai poate recupera? 

radu: Voiam să vă întreb de "măcelul" din stațiunea Mamaia. Și despre parul Tăbăcărie. 
Este adevărat că în curând se va distruge? A fost retrocedat? Sau despre toate 
construcțiile noi din fațăa blocurilor vechi? Nu este nimeni în Constanța care să 
împiedice distrugerea spațiilor verzi? 

invitatZIUA: Sigur ca se poate repara. Si in 1987 a fost intr-o stare si mai precara si atunci a 

trebuit refacuta inclusiv rezistenta: grinzile, stalpii, planseele si zidaria, nu numai tencuielile, 

ornamentele sau picturile murale. 

invitatZIUA: In Mamaia, constructiile noi se fac conform unui PUZ care a fost aprobat inclusiv 

la nivel central de catre Ministerul Culturii. Referitor la Parcul Tabacarie, nu exista un proiect de 

retrocedari si constructii pe domeniul public, ci doar pe anumite loturi care sunt proprietate 

personala si, daca pana acum proprietarii nu si-au ingradit lotul, multi considera ca este spatiu 

verde. In ce privete blocurile care au fost construite in fata celor vechi, pe bulevardul 

Lapusneanu, ele au fost schitate ca proiecte si in timpul comunismului. In schimb, nu sunt de 

acord cu indesirile facute intre blocuri, care s-au facut pana acum vreo doi ani. Adica, nu sunt de 

acord cu blocurile intre blocuri. 

invitatZIUA: Multumesc pentru intrebari si ne revedem data viitoare!  

 


